



# Skypemöte med Trapolintävlingskommittén

## 2017-06-07

Närvarande: Thérèse, Mats, Johan, Alex, Jenny M, Linnea

1. Mallen för TrK Rep, kvar från förra mötet, gå igenom riktlinjerna. Påminnelse att kontrollera med Johanna om synkron SM medaljerna, ofta kommer gymnasterna från olika klubbar. Kontrollera med GF om vi kan få en kod för att titta på licenser för alla klubbar. Skulle underlätta otroligt för TrK repen på tävlingarna.
2. Tävlingskalender för 2018  
Lägg in datumen i dropboxen och skicka ut ansökningar till föreningar. Lägg upp dom andra kalendern
3. Vandringsmaskinen/synkronmaskinen som var på Frivolten Cup.  
Vi har blivit lovade att få använda dom på SM också. Alex håller kontakten
4. Träff augusti/september,  
Therese ger förslag på dag/plats hos mig
5. Övrigt.  
"Attrahera nya föreningar", Johan har gjort färdig underlaget men ej fått godkänt av Johanna ännu vad gäller gratisplatser för utbildning. Vill skicka ut inbjudan innan semestern, om han får godkänt
6. Vem säger till Förbundet om domarsidan,  
Johan har pratat med dom så dom ändrar vilka domare som finns.
7. Gymnastikforum 6-8 oktober på Friends  
Therese tittar på om det är denna helg som vi skall boka in som kommitteträff

8. Therese ber att alla tar bort våra post,gymnastikadresser.  
Johans mail kom till våra gamla adresser
  
9. Gefle GF vad tävlar deras gymnaster under för förening?  
Är dom godkända som förening eller hur här det, Alex tar det.
  
10. Regionsprojektet.  
Börjar få ihop lite regionsfolk, Alex vill ha ett fysiskt möte i augusti.

Tisdagen den 15 augusti för nästa skypemöte 20:30